
Protokoll WSK årsmåte, onsdag 19 mars 2025 

1. Fastställande av röstlängd for mötet. 

Se bilaga 1. 

2. Val av ordförande och sekreterare for mötet. 

Fredrik Fredriksson valdes till arsmétets ordförande och Fredrik Hége valdes till dess 
sekreterare. 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Hans Hansson och Lars Karlsson valdes till protokolljusterare/réstraknare. 

4. Fraga om mötet har utlysts pa rätt sätt. 
Årsmötets ansåg att mötet utlysts pa korrekt sätt genom utlysning pa sociala medier, e-mail 
samt WSK’s hemsida. 

5. Fastställande av foredragningslista. 

Årsmötets foredragningslista fastställdes. 

6. Verksamhetsberättelser och förvaltningsberättelser (underlag upplagt på hemsidan) 
a) Kommittéernas verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
Korta referat från; kappseglingskommittén, klubbholmekommittén, Slipen/Storängen, 
Slipen/Sandvik, Hamn & klubbhuskommittén och Festkommittén återkopplades. 
b) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret, 
Styrelsens verksamhetsberättelse gicks igenom. 
c) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste 

räkenskapsåret. — Referat från kassör Kersti gicks igenom (återfinns på hemsidan) — i korta 
ordalag; en vinst på 100.076 kr för året, delvis pga lägre kostnader men även höjda avgifter 
från förra årsmötets beslut. Stor del av historiska banktillgodohavanden har använts till den 
nya bryggan på Arholmen. Bidrag från Kustlandet återstår att utbetalas men bidrag från RF 
SISU (100. 000 kr) samt kommunen (25.000 kr) har utbetalats. Besparingar/reducerade 

kostnader beror delvis på att vi inte gav ut något WSK-blad, lägre portokostnader, mindre 
underhållskostnader samt minder funktionärskläder. 
Punkterna a) b) och c) ovan godkändes av årsmötet. 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 

/räkenskapsåret. (underlag upplagt på hemsidan) 
Revisorernas revisionsberättelse presenterades på storbildsskärmen och godkändes av 
årsmötet. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för den tid som revisionen avser.



9. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

(underlag upplagt pa hemsidan) 
a) Férslag/motion (kappsegling): revidera kappseglingsregler får klubbkappsegling dar 48- 

timmarsregeln ersätts med |-timmes regel. — Förslaget godkändes med tillägget att sent 
anmälda båtar (efter torsdagen, det vill säga exempelvis pa själva kappseglingsdagen) 
betalar 50 kr extra. 
b) Kommunens förslag pa att WSK övertar kommunens kommunala platser (46 st) 
presenterades av Styrelsen/Peter Jonsson dar ett bildspel med information gicks igenom. 
Förslaget år att till dagens hamnplatser som WSK åtnjuter (59 platser) sa skulle 46 platser 
(egentligen 44 platser) adderas. Mindre felavhjalpande åtgärder (förslaget ar upp till 5.000 
kr) skulle WSK sta för, mellan 5.000 kr — 10.000 kr skulle vi dela pa och över 10.000 kr 
skulle kommunen sta for. 
Oavsett antalet platser sa har kommunen aviserat en ca 30 procentig ökning av 
hamnavgifterna da ingen indexering gjorts de senaste aren. 

Ovissheten/risken ar hur manga platser som faktiskt kommer att hyras ut. Idag år kån till 
WSK’s platser 7 st samtidigt som ca 20 av kommunens hamnplatser år outhyrda. 
Fraga ställdes om vatten och elkostnader — enligt kommunen skulle el/vatten ingå i 
arrendekostnader. Enligt uppgift sa även sophantering och parkeringsplatser. Har behöver 
vi dock bekräfta detta da det finns uppgifter om att en ev entreprenör skulle kunna ta betalt 
för t ex parkering. 
- Årsmötet fann att det i princip är ett bra förslag att överta kommunens platser och 
styrelsen fick fortsatt mandat att förtydliga förutsättningarna (avgifter, vatten, el, parkering, 
sophantering, toalett) i avtalet och förhandla med kommunen, dessutom med 
förutsättningen att ha ett provar i händelse av att underlaget for fler hamnplatser skulle bli 
for litet. 

10. Fastställande av verksamhetsplan(er) samt behandling av budget och 
fastställande av avgifter för det kommande verksamhets-/rikenskapsaret. 

(underlag upplagt på hemsidan) 
a) Kommittéernas Verksamhetsplaner togs upp på skärmen - Kappsegling, Hamnen, 
Slipen/Sandvik, Klubbholmen. Slipen/Storängen och Festkommittén togs muntligt. 
Verksamhetsplanerna godkändes. 
b) Förslag på Budget och reviderade avgifter. Kersti beskrev tankarna kring förslag på 
budget med en vinst på 25.379 kr. Viss osäkerhet kring punkt 9 b) präglar budgeten där 

excelsammanställningen, där föreslagna avgifter som presenterades, inte var exakt. 
Föreslagna höjda bryggavgifter är då: 
Tidigare avgift: 1.500 kr > ny avgift: 2.050 kr 
Tidigare avgift: 2.175 kr > ny avgift: 2.775 kr 
Tidigare avgift: 2.465 kr > ny avgift: 3.145 kr 
Tidigare avgift: 2.900 kr > ny avgift: 3.700 kr 

Förslag pa avgifter i punkt 9 b) godkändes och förslag pa budget godkändes av årsmötet.



11. Val av; 

a) Waldemarsviks Segelklubb:s ordförande för en tid av ett ar; 
Peter Jonsson valdes till ordförande 
b) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen får en tid av två ar; 
Per Hanö och Fredrik Hége valdes till ledamöter. 
c) i suppleanter styrelsen med får dem faststalld turordning får en tid av två ar, 
Asa Tholander Olsson valdes som suppleant i tva ar och Fredrik Fredriksson valdes som 
suppleant pa ett ar (fyllnadsval). 
d) val av ledamöter till WSK:s kommittéer 

e) två revisorer, jämte en suppleant för en tid av ett ar. | detta val far inte styrelsens 

ledamöter delta; Göran Karlsson (nyval | ar), Rune Kling (omval 1 ar) och suppleant 
Krister Ryding (omval 1 ar) valdes. 

f) två ledamöter i valberedningen för en tid av ett ar, av vilka en skall utses till ordförande; 
- Årsmötet kunde inte identifiera två valberedare. Styrelsen far därmed fortsätta sökandet 
pa Valberedare. 
Not: Efter årsmötet återkom Goran och Lena Karlsson och erbjöd sina tjänster som 
Valberedare. Da Valberedningen representerar medlemmarna sa kommer styrelsen att 
kommunicera detta till medlemmarna samt efterlysa ev synpunkter pa detta. 
g) beslut om val av ombud till SDF-måten (och ev. andra möten där WSK har rätt att 

representera med ombud). Detta ombesörjer styrelsen efter konstituering. 
h) Kersti Hansson valdes som kassör (adjungeras av styrelsen) 

For valda funktionärer se bilaga 2. 

12. Ovriga fragor 
a) Avtackning av avgående ledamöter i styrelse och kommittéer. 
b) Gratulation av klubbmästare i kappsegling — Folkbatscupen: Göran Roback. 
c) Summering av bryggprojektet pa Arholmen — det finns lite jobb kvar med anslutningar 
till land att gåra dar frivilliga krafter valkomnas. 
d) Seglarlager: Ersättning till lagerledare och forbattringsforslag — det ansågs skäligt att det 
skulle kunna utgå en ersättning för lagerledare under 18 ar gm t ex presentkort pa 1.500 kr. 
Det finns ett behov av att se över, och pa sikt gradvis ersätta, seglarlagrets Optimistjollar 
varför det ställdes en fråga om det möjligtvis fanns överblivna Optimister sa far man gärna 
skänka en. Ungdomskommittén och Batkommittén bör tillsammans ga igenom 
batbestandet. 
Vad gäller C-55’or sa föreslogs att båda båtarna med fördel borde ligga pa Arholmen sa att 
de används i högre utsträckning av klubbens medlemmar da de annars bara ligger 
oanvända i klubbhuset i Valdemarsvik. 
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Justerare Hans Hansson Justerare Lars Karlsson




